
Menighetsrådsmøte onsdag 19. juni 2024, kl 19:00 – 21:00 

Til stede: P Johannes Vu Manh Hung (Sogneprest og formann i MR), Mariusz Margielewski (avtroppende MR-
leder), Charles D. Jeyaseelan (avtroppende MR-medlem), Maria S. Solås (avtroppende MR-sekretær), Gro Vittersø 
(avtroppende MR-nestleder), Aravinda Perera (ny MR-nestleder), Monika Basiejko (nytt MR-medlem), Terese Ranek 
(ny MR-sekretær), Duy Thang Do (ny MR-leder), Grethe Nygård (nytt MR-medlem), Ildikó Kiraly (vara i nye MR), 
Sigurd Hareide (diakon) 
 

Fraværende: Dat Minh Ha (avtroppende MR-medlem), Bong-Ae Steinnes (nytt MR-medlem) 
Referent: Terese Ranek 

 

Saksnr. Saken gjelder Referat Vedtak, vedlegg, 
tillegg 

23 / 24 Innkalling og 
godkjenning av 
tidligere referat. 

Dette ble ikke gjennomført.  

24 / 24 Nytt MR over tar Mariusz ønsket det nye MR velkommen. Alle 
introduserte seg (nytt og gammelt MR). Sigurd stiller i 
MR i kraft av det at han er diakon.  
 

P Johannes har spurt Terese om å være kontaktperson 
i menigheten for forebyggingsarbeidet (Forebygging av 
seksuelle krenkelser og overgrep — Den katolske kirke) 
ettersom hun blant annet har direkte kontakt med 
kateketer. 
 

Gro sitter fremdeles som representant for STL (STL - 
Samarbeidsrådet for tros og livssynssamfunn) lokalt. Dette trenger 
ikke være et MR-medlem.  
 

Det nye MR må etter hvert avgjøre hvem som representerer 
menigheten på pastoralrådsmøtene (møter på Mariaholm to 
ganger i året). Det er som regel naturlig at MR-formann (evt. 
nestformann) drar. 

Valg av leder etc.: 
-Duy Thang Do: Leder 
-Aravinda Perera: 
Nestleder 
-Terese Ranek: 
Sekretær  
  

25 / 24 Saker for det nye 
MR. 

Nye MR hadde forslag til flere saker. Noen av disse fikk 
vi tid til. Sakene i kursiv fikk vi ikke gjennomgått. 
Ettersom det ikke forelå noen saksliste, er det 
unaturlig å sette noe opp som Eventuelt denne gang. 
 

Saksforslag/-ønsker. (Den som tok dette opp står i 
parentes.): 

- Møtene for hele det kommende møte-året (fra 
høst/sensommer 2024 til vår/sommer 2025). 
(Terese) 

- Innvielsen av det nye menighetslokalet. (Sigurd) 
- Tilbakemeldinger fra Corpus Christi feiringen (Sigurd) 
- Hvordan å forbedre tilbudet (tilrettelegge) for barn 

og barnefamilier (Monika) 
- Drakter/kapper til førstekommunionsbarna 

(Monika) 
- Systematisk markedsføring og evangelisering av 

menigheten innad og utad (Terese) 
- Voksenkatekese (Sigurd) 
- Å forbedre ungdomsarbeidet i menigheten (Terese) 
- Førstehjelpsutstyr og førstehjelpsansvarlig (Sigurd) 
- Kirkekaffen: Hvem organisere dette og setter opp 

grupper nå (Sigurd) 
- Nettsiden vår og månedsbladet (Sigurd) 
- Presentasjon av nye MR, og å takke det gamle MR 

(Sigurd) 

 



26 / 24 Møtene for 
kommende høst- 
og vårsemester 

Det nye MR ble kjapt enige om å sette opp et møte 
hver måned, og – som utgangspunkt – å ta den andre 
torsdagen i måneden (med noen unntak grunnet ferier 
og helligdager). 
 

MR møtedatoer høst 
2024 – vinter/vår 2025: 
8.8., 12. 9., 17.10., 
14. 11., 12.12., 9.1., 
13.2., 13.3., 10.4., 
8.5., 12.6. 

27 / 24 Innvielsen av det 
nye 
menighetslokalet. 
(Sigurd) 
 

Vi bør forhøre oss med biskopen og 
Eiendomsavdelingen med tanke på når disse kan være 
med på innvielse m/fest.  
Har vi fremdeles en fast festkomité? Skal disse 
engasjeres her? 
Hvem – foruten biskopen – skal/bør inviteres? Forslag: 
Entreprenør, arkitektkontoret, ordfører og økumeniske 
reps., spes. Misjonskirken (ettersom katekesen leide 
deres lokaler dette siste katekeseåret).  
Invitere naboene til en egen omvisning/fest. 
 

Før neste møte 
(8.aug.) sjekker Sigurd 
med biskopen og 
Eiendomsavdelingen 
med tanke på dato for 
innvielse m/fest.  

28 /24 Å bedre tilbud for 
barn/ 
barnefamilier 

MR diskuterte forskjellige ideer om hvordan å gjøre det 
lettere for barn og barnefamilier å f.eks. delta i 
messen. Her må MR sortere ut hvilke konkrete ting det 
er naturlig å diskutere innad i MR, og hva som evt. kan 
bestemmes av sogneprest i samarbeid med 
katekesekoordinator og kateketer. 
 

Saken må tas på neste 
møte. 

29 /24 Drakter/kapper til 
førstekommunion,  

Vår menighet har ikke kapper eller drakter til utlån 
hverken til førstekommunion eller konfirmasjon. Det 
ble fremmet et forslag om at menigheten anskaffer 
førstekommunionskapper som kan lånes ut. 
 

Saken må tas på neste 
møte. 

30 / 24 Å forbedre 
ungdomsarbeidet 
i menigheten 

Terese mener at vi i utgangspunktet har for lite fokus 
på og tilbud for ungdom i vår menighet. 
Ungdomslaget vårt, AKUTT, er ikke i seg selv et bredt 
nok tilbud. Det er flotte ungdommer som er med der, 
men de kan ikke alene har ansvar for at vi i vår 
menighet har et tilbud for de ferdigkonfirmerte 
ungdommene.  
 

Det ble en del diskusjon rundt dette der det kom frem 
flere gode tanker og meninger.  
 

Saken må tas på neste 
møte. 

31 /24 Presentasjon av 
det nye MR og det 
å få takket det 
avtroppende MR. 

Vi vil gjerne få presentert det nye MR så fort som 
mulig. Det ble foreslått å gjøre dette søndag 23. juni. 
Ikke alle er til stede (nye/gamle MR), men MR var 
enige i at det ville bli for lenge å vente til etter 
fellesferien. Det blir valgkomiteen som skal presentere 
nye MR. 
 

Det gamle MR skal takkes. P Johannes takker det 
gamle MR samme dag som det nye presenteres. 
Terese handler inn noen blomster til alle sammen. 

Søndag 23. juni  
i 11-messen:  
Valgkomiteen 
presenterer det nye 
MR. P Johannes takker 
det gamle. 
Sigurd gir beskjed til 
de gamle MR-
medlemmer og til 
valgkomitéen. 

 


